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Czterech radnych głosowało przeciw uchwale, jednocześnie przeciw stanowisku wójta
Michała Michalika, który rekomendował – nie wprowadzać tych pieniędzy do budżetu.
Uchwała przeszła głosami siedmiu radnych, pod nieobecność trzech i jednym głosie
wstrzymującym

Obecnie w gminie Rawa Mazowiecka nie ma funduszu sołeckiego, funkcjonują granty sołeckie.
Budzą kontrowersje, taki przypadek opisywaliśmy z Leopoldowa. Komisja odrzuciła wniosek wsi.
Mieszkańcy gminy w rozmowie z Głosem dodawali, że przyznawane granty to niezbyt wysokie środki.
Część wsi wolałaby mieć stały fundusz i sama decydować, na co przeznaczyć środki.

Samorządy zobowiązane są do przyjęcia uchwały, w której określają stanowisko, czy wyodrębniają w
budżecie środki na fundusz lub nie. Prowadząca piątkową (5.02) sesję Katarzyna Klimek mówiła o
uchwale: – Wniosek był dyskutowany na komisach. Argumenty radnych były różne. Przed nami wiele
zadań inwestycyjnych nie tylko na 2022 rok. Wiecie, że będziemy mieli zaciągnięty kredyt.



Głos zabrał wójt, który dodał, że gminę czekają niespodziewane wydatki.

– Radni wyrazili też wolę wsparcia szpitala rawskiego. Co nie było planowane. Na przyszły rok też
rozumiem, że państwo chcecie. Co ze względu na sytuację epidemiologiczną i potrzeby naszych
mieszkańców jest uzasadnione – przekonywał.

Za przyjęciem uchwały, czyli nie wyrażenia zgody na nie wyodrębnienie w budżecie gminnym
funduszu sołeckiego, głosowało siedem osób. Przeciwnicy uchwały nie zabrali na sesji głosu.

Budżet na pobudzenie wsi

Fundusz sołecki jest realizowany od 2009 r. Zdaniem rządu, biorąc pod uwagę liczbę gmin, w
których funkcjonuje fundusz można stwierdzić, że jest to rozwiązanie zgodne z
oczekiwaniami społeczności wiejskiej. W latach 2009 – 2013 ok. 55 proc. gmin, w których są
sołectwa, tworzyło fundusz sołecki. Od 2014 r. liczba gmin w których realizowany jest
fundusz sołecki systematycznie rośnie i wynosi obecnie ponad 70 proc. gmin w których są
sołectwa.
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